



美亞假期

www.supervacation.ca



團號
YGV8
TOUR CODE

溫哥華·落基山·VIP冰原 賈斯珀·VIA國鐵·火車巴士八天

YANCOUVER·ROCKIES·VIP ICEFIELD JASPER·VIA RAIL & COACH 8 DAYS

出發日期 Departure Date: 6/5 - 10/10 逢週一出發 Mon



- ★ 備受推崇的落基山火車旅程，連接好評如潮的落基山巴士旅遊路線，不枉此行。
Highly rated bus tour together with a recommended rail is the perfect itinerary to the Rockies.
- ★ 連續三晚入住國家公園內：班夫、賈斯珀及獨家專享冰原內唯一限量32房間的景觀度假酒店。
Three overnights in National Parks: at Banff, Jasper and at the unique hotel in Columbia Icefield.
- ★ 完美冰原體驗：VIP黃昏冰原雪車，第二天享受冰原早餐後踏上天空步道，唯我獨尊的冰川之旅。
The Perfect Icefield Experience: VIP "Ice Explorer" at sunset, complimentary breakfast the next morning and then step on Glacier Skywalk.
- ★ 精心安排的膳食計劃包含豐盛的露易絲湖堡壘酒店西式午餐及冰原晚餐。
Exclusive Meal Arrangement include a Chateau Lake Louise Lunch and a Icefield Dinner.



臥舖車廂(包廂) Sleeper Plus (Cabin)

臥舖車廂(上下鋪) Sleeper Plus (Upper/Lower Berth)

經濟車廂 Economy

* 臥舖客人在火車上均有包餐服務，經濟車廂客人可在車上購買便餐 Sleeper Plus provides onboard meals for the guests, Economy guests can pay light meal on the train

Day 1 原居地 - 溫哥華 (餐: 晚)
Hometown - Vancouver (Meals: D)

- ★ 加國內陸航班抵達：提取行李後，於3號行李帶集合
Domestic Arrivals: pick up at Claim Belt #3 after luggage pick up
- ★ 國際航班抵達：提取行李後，於接機大廳“木頭人雕像”集合
International Arrivals: pick up at "Welcome Figures" wooden statue in Arrival Hall after luggage pick up
- ★ 郵輪碼頭抵達：於“五帆”酒店門口集合
Cruise Terminal Arrivals: pick up at Pan Pacific Hotel Entrance

特別贈送! 精選溫哥華市區遊(約3.5小時; 限下午1點30分前與導遊會合的客人): 市中心、史丹利公園、加拿大廣場、國際會議中心、冬奧聖火盆等。**獨家送特別漁港小渡**至格蘭威爾半島，欣賞迷人海灣風景!
Bonus Complimentary City Tour (duration: approx. 3.5 hrs; limited to guests meeting our tour guide before 1:30pm) includes Downtown, Stanley Park, Canada Place, Vancouver Convention Center and Olympic Cauldron etc. Bonus Mini Ferry Ride to Granville Island!

原居地 - 西雅圖 - 溫哥華 (餐: 晚)
Hometown - Seattle - Vancouver (Meals: D)
[需附加費 Surcharge applies]

- ★ 機場抵達：提取行李後，約中午12點於14號行李帶集合(逢週六：集合時間延後約半小時)。送西雅圖迷你市區遊(限機場抵達的客人，不含溫哥華精選市區遊)。
Sea-Tac Airport Arrivals: pick up Claim Belt #14 at approx. 12pm (Sat. arrivals: postpones 30mins) after luggage pick up. Complimentary Mini Excursion of Seattle rather than Vancouver (limited to Airport Arrivals)
- ★ 66號或91號郵輪碼頭抵達：約下午1點15分集合
Cruise Terminal Arrivals: pick up Pier 66 or 91 at approx. 1:15pm
- ★ 市中心抵達：約下午1點45分於55號碼頭星巴克門口集合
Downtown Arrivals: pick up Pier 55 Starbucks Main Entrance at approx. 1:45pm.

● 在太空針廣場拍照留念後，送往溫哥華酒店
Transfer to Vancouver Hotel after a short stop at Space Needle.

Day 2 溫哥華 - 基洛納 - 歐墾娜根湖 - 酒莊 - 蜂蜜廠 - 弗農市 (早午晚)
Vancouver - Kelowna - L.Okanagan - Winery - Honey Farm - Vernon (B/L/D)

早上經菲沙河谷，抵達印地安神話中湖怪出沒的地方-歐墾娜根湖區。參觀英女皇及多位國家元首曾親臨的釀酒莊，並由專人講解紅、白及冰酒的釀製過程。經隨季節而改變顏色的卡拉馬爾卡湖，到達蜂蜜廠，一嚐世界純度最高之一的蜂蜜。夜宿弗農市。
Start our journey via the Fraser Valley and head east to Kelowna. After walking along Lake Okanagan, visit the winery for wine tasting and purchase. Pass by Kalamalka Lake, before stopping by a Honey Farm. Overnight at Vernon.

住宿 Hotel: Prestige Vernon or similar 或同級

美亞假期直接承辦·公司遍及洛杉磯、溫哥華、三藩市、賭城·開業39年·信心保證

Day 3

弗農市 - 最後一口釘 - 黃金鎮 - 自然橋 - 翡翠湖 - 弓河瀑布 - 班夫風情小鎮 (早午晚) Vernon - Last Spike - Golden - Nature Bridge - Emerald Lake - Bow Falls - Town of Banff (B/L/D)



穿越飛鷹嶺，抵達太平洋鐵路完工時的“最後一口釘”。途經黃金鎮及踢馬隘口，遊覽優鶴國家公園內經河水沖刷而成的自然橋和“小魚之湖”翡翠湖。隨後抵達班夫國家公園，親臨弓河瀑布並自由活動於保留著十九世紀建築特色的班夫小鎮。

Proceed to Eagle Pass and visit "Last Spike". After passing through Kicking Horse Pass, enter Yoho National Park to visit Emerald Lake and Natural Bridge. Head to Bow Falls. Explore Town of Banff at your own pace.

住宿 Hotel: Mount Royal / Inns of Banff Superior or similar 或同級

(可升級班夫春泉堡墨酒店標準房或獨家特價升等山景房。Optional upgrade to Fairmont room or exclusively to Mountainview room at Banff Springs Hotel.)

Day 4

班夫小鎮 - 纜車 - 夢蓮湖 - 露易絲湖 - 冰原雪車 - 冰川景觀度假酒店 (午晚) Town of Banff - Gondola - Moraine Lake - Lake Louise - Ice Explorer - Glacier View (L/D)



乘硫磺山登山纜車(門票)，360度鳥瞰落基山脈和班夫鎮。遠眺城堡山，前往夢蓮湖(視開放情況)。來到露易絲湖，遠處的維多利亞冰川與湖面交相輝映。經弓湖後，沿冰原大道進入賈斯珀國家公園，乘坐獨家安排的VIP巨型雪車“冰原探險家號”(門票)登上哥倫比亞冰原。入住冰川景觀度假酒店，抬頭便可欣賞暗夜星空。* 原行程中碧吐湖將在6月開始關閉，此景點會由雙傑克湖及明尼汪卡湖替代

Ride the Gondola (adm) and then head to Moraine Lake (subject to operation) after passing by Castle Mountain. Stroll along "Jewel of the Rockies", Lake Louise. Pass by Bow Lake, travel on Icefields Parkway along Jasper National Park. At sunset, ride on a VIP "Ice Explorer" (adm). Stay overnight at the only hotel in Columbia Icefield! * As Peyto Lake from the original itinerary will be closed starting from June, tour will be replaced with Two Jack Lake and Lake Minnewanka

住宿 Hotel: 獨一無二的冰川景觀度假酒店 Glacier View Lodge

Day 5

冰原 - 冰川天空步道 - 亞迪巴斯加瀑布 - 自選活動 - 瑪琳峽谷 - 賈斯珀鎮 送冰原早餐* Icefield - Glacier Skywalk - Athabasca Falls - Optional Activities - Maligne Canyon - Town of Jasper Comp. Icefield Breakfast*



獨家享用豐盛的冰原早餐後，來到冰川天空步道(門票)，走過探索步道凌空漫步於玻璃走廊觀景臺。遊覽亞迪巴斯加瀑布後，可參加橡皮艇漂流(自費)或自由活動於賈斯珀鎮。親臨瑪琳峽谷，觀賞卡斯特地貌。夜宿賈斯珀鎮。

After an Icefield breakfast, begin your adventure to Glacier Skywalk (adm) and Athabasca Falls. Capture the most magnificent view of the Rockies by River Rafting(optional) or enjoy leisure time at the town of Jasper. Visit Maligne Canyon for rushing water falls and beautiful limestones before returning to Jasper.

住宿 Hotel: Tonquin Inn or Maligne Lodge or similar 或同級

冰原及冰原景觀度假酒店 Icefield & Glacier View Lodge



VIA 國鐵 VIA Rail



Day 6

賈斯珀小鎮 - 火車站 - 黃頭嶺 - 羅布森山 - 金字塔瀑布 - 甘露市 Town of Jasper - Train Station - Yellowhead Pass - Mt. Robson - Pyramid Falls - Kamloops



VIA火車於早上9點30分出發。賈斯珀火車站位於小鎮中心，距離酒店僅數分鐘車程。請自行搭乘酒店穿梭巴士(視酒店)前往賈斯珀火車站。並於火車出發前至少一小時辦理登記手續。啟程踏上夢想中的火車之旅。沿途您會看到落基山脈最高峰-羅布森山，飛流直下的金字塔瀑布、奇驚的岩石斷崖及廣袤的杉樹林。您可以欣賞沿途月色下的山峰峽谷，或者閉目養神休息。

VIA train departs at 9:30am. Train station is located in central Jasper and only a few minutes drive from your hotel. Take the hotel shuttle(subject to hotel) to the train station. Please check in at least an hour prior to departure. Travel on board the VIA train from Jasper to Kamloops, the heart of BC Interior. Highlights of the day include Mt. Robson, Pyramid Falls, and Yellowhead Pass. Overnight on board.

賈斯珀火車站地址 Jasper Train Station: 607 Connaught Dr., Jasper

Day 7

VIA火車 - 地獄門 - 希望鎮 - 溫哥華火車站 VIA Train - Hell's Gate - Hope - Vancouver



在VIA火車上迎來早晨的陽光，美妙的火車旅程延續著昨天的精彩。經過希望鎮、還有著名的地獄門。沿菲沙河谷進入繁華的溫哥華市中心，結束難忘的火車之旅。火車大約於早上8點到達溫哥華太平洋火車站。抵達後前往溫哥華酒店休息。下午自由活動。

Your journey continues westwards. Seize every moments at the ever changing landscapes of the BC Interiors. Pass through Hope and the famous Hell's Gate. Follow the Fraser Valley and arrive in Vancouver Pacific Train Station at around 8 am. Transfer to hotel and enjoy the rest of the day.

住宿 Hotel: 溫哥華酒店 Vancouver Hotel

Day 8

溫哥華 - 自由活動 - 原居地 (早) Vancouver - Hometown (B)



溫哥華 - 西雅圖 - 原居地 (早) Vancouver - Seattle - Hometown (B) [需附加費 Surcharge applies]



上午可自由活動或免費安排溫哥華奧萊禮物選購(限半日以上溫哥華自由活動時間及預定下午3點或以後離開的客人)。離團前直達溫哥華亞瑟格蘭名品奧萊斯! 之後前往溫哥華國際機場。

Enjoy free day or take the complimentary Outlet Shopping (limited to guests with at least half free day in Vancouver and depart after 3:00pm) before transfer to Vancouver Airport.

小住幾日，戀戀不捨! 維多利亞，惠斯勒，杜芬奴等，溫哥華周邊玩個遍 Extend your stay in Vancouver for more fun tours to Victoria, Whistler, Tofino & more!

價格及旅遊細則請參閱價格表。Please see price table for prices, terms & conditions. Photos courtesy of VIA Rail, and Pursuit. 本公司保留改變行程權利，以利團體進行。行程中如發生意外而引至傷亡或其他損失(包括行李及財物遺失)，當根據航空公司、酒店、餐廳、火車、巴士等營運機構所訂之條例，作為解決依據，概與本公司無涉。若因天氣，路面，機械等狀況而導致行程延誤，本公司將不負上法律責任。建議購買旅遊保險，多一份出行保障。

We reserve the rights to modify the itinerary without liability. Super Vacation, (hereinafter referred to as "the operator") acts only in the capacity of agents for hotels, restaurants, airlines, train companies, bus companies or shipping lines providing transportations, hotel accommodations, meals and other services. The operator is not liable for any injury, death, loss or damage of personal property resulting from the use of the services. If the services included in the tour cannot be supplied or there are changes in an itinerary for reasons beyond the control of the operator, the operator will arrange for the provision of comparable services. Any resulting additional expenses will be payable by tour participants. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

美亞假期直接承辦。公司遍及洛杉磯、溫哥華、三藩市、賭城。開業39年。信心保證

送豪禮 GIFT PACK

精選市區觀光 特色漁港小渡 溫哥華夜遊 買一贈一 奧特萊斯購物 精美禮品*

City Tour False Creek Mini Ferry Vancouver Night Tour Buy 1 Get 1 Free Outlet Shopping Exquisite Gifts*

(送完即止 while supplies last)

價值超過 Value Over \$110



碧吐湖 Peyto Lake

特約旅行社:

B.C. Reg. No. 3565

PR01102019

